
1. Berammelse af generalforsamling 

a. D. 28-29/10

b. Lone booker Hotel Vejlefjord 

2. Hvad gør vi nu, når alt er aflyst? 

a. Maria fra folkeskolen har skrevet artikel. Lone har gjort sig til talsmand for, hvor 
ærgerligt det er for alle dem, der har arbejdet hårdt hen imod det.

b. Madkundskabskonference/onlinekurser

b.i. Vores onlinekursus, som vi ville lægge op til eksamen, skulle handle om 
kollegernes spørgsmål mm. I forhold til eksamen. Vi taler om, at det ikke 
længere giver mening. 
Kursusudvalget foreslår, at der afholdes tre kurser med valgfaget for øje i 
løbet af året: 

b.i.1. Undervisningsplanlægning 

b.i.2. Selve prøven 

b.i.3. Spørgsmål til prøven

b.ii. Når vi mødes til oktober, skal vi have på dagsorden: Fysisk 
madkundskabskonference foråret 2023

b.iii. Økonomi ifht. onlinekursus: Umiddelbart tænker Lone, at vi kan lade 
medlemmer deltage gratis. 
300 kr. for at deltage, hvis man ikke er medlem.

3. 80 års jubilæum og JS Danmark

a. Vi har jubilæum i år

b. JS Danmark: Vil gerne lave en online præsentation og SOME-video af 
foreningen. De søger sponsorater, hvis nogle firmaer bider på, sætter de gang i 
produktionen.

c. Nina forslag: 



c.i. Gensende gamle artikler. Kig til bladet, der udkom ved 50 års jubilæum. 
Lone har teten. Lone vender tilbage til bestyrelsen.

c.ii. Hvem skabte forening? – efterfulgt af: Hvem er nu i bestyrelsen? 

d. Camilla: Jubilæums nyhedsbrev

4. Sparring omkring reflektionsspørgsmål via UVM og faggruppen.

a. Ift. det tværgående tema omkring innovation: Passer godt med madkundskab, 
også i forhold til valgfagets færdigheds- og vidensområde: Fødevareproduktion 
og madprojekt. 

b. Hvis vi får tid til at tænke over det, så kig gerne på spørgsmålene og meld 
tilbage til Lone.

5. Evt.

a. Nina er kommet med i Smagens Dag


